
 
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Kultury, Turystyki,               

Promocji i Sportu 
 
 
 
 

                   W okresie międzysesyjnym Komisja obradowała w dniu 23.01.2019 r.  
Na posiedzeniu komisja zajmowała się następującymi tematami.  
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji.  
    Głosowano „1 głos wstrzymujący” i reszta wszyscy „za".  
2. Spotkanie z Dyrektorem Wiślańskiego Centrum Kultury.  
    Pan Burmistrz Miasta Tomasz Bujok poinformował o rezygnacji z pracy Pana Adama Cieślara       
a jego funkcje przejmie Pani Katarzyna Kazimierczak Czyż. Temat spotkania z Panią dyrektor 
zostało przeniesiony na posiedzenie komisji na miesiąc maj.   Za propozycją przeniesienia tego 
tematu na miesiąc maj głosowano „wszyscy za”.  
3. Spotkanie analizujące etapy wdrożenia programu kierunkowego rozwoju miasta Wisła na lata 
2017- 2020.  
        W tym punkcie poruszono głównie temat parkingów w mieście. Burmistrz Miasta Tomasz 
Bujok poinformował, że w planie jest wybudowanie parkingu wzdłuż ulicy Olimpijskiej, 
wielopoziomowego parkingu na terenie targowiska oraz wspólnie z Ustroniem- parkingu na 
terenie Obłaźca.  
Ponadto poruszano zagadnienia:  
1. pomysł połączenia Bukowej ze Skolnitym koleją gondolową;  

2. komunikacji miejskiej  

3. toalet publicznych.  

4. basenu w Wiśle.  

5. dworca PKP;  

6. złego oznakowania szklaków turystycznych;  

7. termomodernizacji budynku Urzędu Miejskiego w Wiśle;  

8. terenu za blokami.  
Za przyjęciem informacji: 6 „za”  
 
W dniu 29.01.2019r. członkowie komisji brali udział w połączonym posiedzeniu komisji, gdzie 
członkowie komisji brali udział w szkoleniu RODO oraz omawiano materiały kierowane na sesję. 
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